
 

 

 

 

Z Á P I S 
 

 

 

z 8. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 21. 6. 2012 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

  

 

 

Dne 21. 6. 2012 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

  

 

 
Místo jednání: zasedací místnost v 5. patře Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 21 

 

Doba jednání: jednání bylo zahájeno v 13:00 hodin a skončeno v 14:00 hodin 

 

Přítomni:             p. Roman Maleček, Ing. Josef Janů, p. Jan Keprta, pí Jitka Peřina, Ing. Libor 

Šembera, Mgr. Jiří Frühauf   

 

Omluveni:              Ing. Vojtěch Seidl, Ing. Václav Sebera, Jiří Karafiát 

 

Neomluveni:  / 

 

Hosté:   Ing. Bc. František Škaryd - vedoucí odboru kultury, školství a tělovýchovy 

 

  

 

Program jednání: 

 

1. Schválení programu 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Mimořádné dotace na rok 2012 

4. Úprava podmínek při podávání opakovaných žádostí o poskytnutí dotace 

5. Provozovatelé hazardu – přerozdělení financí městům a obcím 

6. Různé 

 

 

Jednání zahájil předseda komise pan Roman Maleček.  

 

1. Schválení programu 

 

Navržený program byl schválen.  



- 2 - 

 

 

 

2. Schválení zápisu  z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání byl schválen. 

 

3. Mimořádné dotace na rok 2012 

 

K dnešnímu dni nebyla doručena žádná mimořádná žádost o poskytnutí dotace na rok 2012. 

 

4.   Úprava podmínek při podávání opakovaných žádostí o poskytnutí dotace 

 

Pan Roman Maleček informoval členy komise STv o tom, že rada města schválila úpravu Zásad o 

poskytování dotací z rozpočtu statutárního města Karlovy Vary. Upraven byl také článek čl. 7 

Poskytnutí dotací. Žadatel při podpisu smlouvy již nebude muset dokládat : 

 

a) originál, nebo úředně ověřenou kopii aktuálního výpisu z obchodního rejstříku 

(právnická osoba) nikoliv  staršího tří měsíců; 

b) úředně ověřenou kopii živnostenského listu nebo výpisu z živnostenského rejstříku 

(fyzická osoba) s výjimkou svobodných povolání a žádostí o poskytnutí dotace pro 

financování činnosti, jejíž provozování nepodléhá žádnému úřednímu schválení nebo 

povolení; 

c) úředně ověřené osvědčení o registraci;  

d) u jiných právnických osob kopie stanov nebo statutu žadatele (zřizovací listina, apod.), 

včetně doložení údajů o osobě či osobách, oprávněných za žadatele jednat (kopie 

zápisu ustavující či volební schůze). 

 
pro:        p. Roman Maleček, Ing. Josef Janů, p. Jan Keprta, pí Jitka Peřina,  Ing. Libor Šembera, 

Mgr. Jiří Frühauf,   

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato. 
 

5.   Provozovatelé hazardu – přerozdělení financí městům a obcím 

 

Pan Roman Maleček informoval členy komise o tom, že prozatím se nebudou výtěžky z hazardu 

rozdělovat, neboť  oproti  prvotním  předpokladům  město  k  dnešnímu  dni  z výtěžků obdrželo pouze  

8. mil. Kč. Rozdělovat se budou peníze, které budou převyšovat částku 16 mil. Kč. Způsobem 

rozdělení výtěžků se vedení města nadále zabývá. 

 

Komise STv navrhuje rozdělení výtěžku z loterních a sázkových her takto: 

75 % z celkové částky na sport (tak jak tomu bylo v letech minulých), z čehož: 

1/3 na podporu profesionálního sportu, 

1/3 na podporu masového sportu a  

1/3 na opravy a údržbu sportovišť. 

 

pro:        p. Roman Maleček, Ing. Josef Janů, p. Jan Keprta, pí Jitka Peřina,  Ing. Libor Šembera, 

Mgr. Jiří Frühauf,   

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato. 
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Členové komise se dohodli, že připraví  formulář „Žádost o poskytnutí dotace z výtěžků loterijních a 

sázkových her“. Samotný formulář bude připraven dle návrhu, který je přílohou č. 1 tohoto zápisu.  

 

 

6.  Různé 

 

 Paní Jitka Peřina a Ing. Josef Janů informovali členy komise STv o tom, že se zúčastnili jednání, 

které se týkalo  problematiky hlučnosti na hřišti TJ KSNP Sedlec. Řešení odhlučnění se stále 

hledá. 

 Paní Jitka Peřina podala členům komise STv zprávu z návštěv akcí: 

 MR v potápění – pořadatel Modrá hvězda života 

 Mezinárodní basketbalový turnaj  

 Pohár Vřídla – pořadatel TJ Slovan 

 MR X terra – pořadatel BaNo 

 Pan Jan Keprta podal členům komise zprávu o návštěvě Skateboardových závodů pořádaných 

Centrem pro mládež a alternativní sporty. 

 

 

 

Další jednání komise se uskuteční 23. 8. 2012 od 13:00 hod. v zasedací místnosti v 5. patře Magistrátu 

města Karlovy Vary 

 

 

Dne 25. 6. 2012 

Zapsala: Gabriela Hazuchová – tajemnice komise                        

                                                                               _______________ 
               

                        

 

 

 

 

                    _______________ 
                                                      Roman Maleček 

                                                                                                                     předseda komise 

 

 

              


